
 
 

Generalforsamling (afdelingsmøde) i AAIG – Atletik, Tri og Motion 
(forkortet ATM) 

 
Tirsdag den 28. marts 2023, kl. 18.00 – 19.30   

  
Deltagere: Der deltog 30 medlemmer i afdelingsmødet. 

 
1. Valg af dirigent og referent 

Formand Kenny Bach (KB) bød velkommen og foreslog Ruben Jacobsen som dirigent og 
Conny Schlesinger som referent. 
 
Herefter tog dirigenten ordet.  
 
Dirigenten gennemgik dagsordenen og konstaterede, at mødet var korrekt indkaldt jf. 
forretningsordenen.  
 
 

2. Afdelingsbestyrelsens beretning for det forløbne år 
Formanden orienterede om året 2022 (årsberetning fra klubbladet/fællesnummer nr. 
1): 
”2022 er gået og tid til at gøre status over denne. Dette er dog kun et udpluk af hvad 
der sker i ATM, der vi altid være noget der bliver glemt eller overset. Det betyder dog 
ikke at det ikke har værdi for klubben, men bare at i en klub hvor der sker mange ting, 
kan være svært eller nærmere umuligt at få nævnt alle de ting der er sket i løbet af 
2022. På medlemssiden må vi se i øjnene at, hvor vi i 2019 var lige over 400 
medlemmer, er vi i dag ca. 290 i klubben. Her må vi konstatere at også ATM er ramt af 
den generelle medlemstilbagegang i foreningslivet Danmark.   
2022 var også året hvor AAIG hovedforening havde 100-års jubilæum. Her havde ATM 
en workshop, med forevisning og mulighed for afprøvning af de aktiviteter som vi kan 
tilbyde. 
Dagen sluttede med fælles fest/spisning på tværs af de enkelte afdelinger i AAIG. Der 
deltog ca. 60 fra ATM i dette. Allan Lotzkat og Anders Jørgensen blev for deres 
mangeårige virke som ledere i ATM, udnævnt til æresmedlemmer i AAIG, i forbindelse 
med jubilæet. Et velfortjent og stort tillykke til dem. 
 
Atletik: 
I atletik er der ca. 45 udøvende medlemmer, dette antal kunne vi selvfølgelig, som i de 
andre dele af ATM ønske os var højere. Det betyder dog ikke at aktivitetsniveauet ikke 
er højt. Udover den daglige træning har vores atleter og trænere/ledere deltaget i DGI 
landsmesterskaber i atletik, både inde og ude. Her blev der lavet fine resultater og vi fik 
en del landsmestre. 
Sønderjyske mesterskaber i atletik blev, man fristes til at sige igen i år, afholdt i 
Aabenraa. Dette da vi efterhånden er en a de eneste klubber i det sønderjyske, som 
kan håndtere et så stort stævne.  
Vi har også deltaget i vest danske og danske mesterskaber, med gode individuelle 
resultater, selv om vi må konstatere at toppen er blevet smallere. 
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Der er blevet afholdt Skole OL, hvilket samlede ca. 400 deltagere. Her var der god 
opbakning som hjælpere fra ATMs medlemmer. Også dem der ikke har deres daglige 
gang i atletik. 
Sidst vil jeg nævne at vi i efteråret afholdte DM i kastemangekamp, hvilket blev afviklet 
på en så god måde at klubben er blevet spurgt om vi vil afholde det i 2023 igen, hvilket 
vi har sagt ja til. 
 
Triathlon: 
Aabenraa triathlon blev afholdt for 38 gang, hvilket vi i klubben kan være stolte af at 
have et trathlon som er blevet afholdt som mange gange og dermed stadig er 
Danmarks ældste eksisterende triathlon.    
 
Motion: 
Vi kom fri af Corona restriktionerne i 2021, og det har taget lidt tid at få folk op i 
tempo, og tilbage i foreningerne. 
Vi har i motionsafdelingen dog under hele Corona perioden haft gang i en eller anden 
form for tilbud om løbetræning, hvor vi tydeligt kan mærke, at der opstod nogle små 
fællesskaber. 
I forlængelse af Coronaen kom vi sent i gang med planlægningen af for træning til årets 
Bjergmarathon, og vi valgte en alternativ træning, hvor vi ikke trænede på selve 
ruterne, idet disse er placeret i Jørgenskov skov, men på nogle mindst lige så kuperede 
ruter i Hjelmskov. Der var desværre ikke så stor tilslutning til for træningen, som vi har 
set før coronaen. En af gengangerne på tilbagemeldingerne var, at vi ikke løb på selve 
Bjergmarathon ruten. (Dette prøver vi at rette op på i år) 
Det lykkedes også at få afviklet Bjergmarathon. Dette på en meget varm sommerdag, 
men folk var positive for arrangementet. 
Vi har opsat en ny struktur for træning i motionsafdelingen. Hvor vi har delt vend-om 
holdet i 2 distancer. Dette for at få en naturligt tilbud, når nybegynderholdene afslutter 
deres forløb. 
På aktivitetssiden har vi haft 1.hjælpskursus, AAIG har afholdt cross turnering i 
oktober. Der var klubtur til Alpeløbet også i oktober. Grill løbet blev desværre aflyst. 
Nytårsløb var som sædvanligt hyggeligt. Løb-langt inden jul blev afviklet med sne og is 
og over 100 deltagere. AAIG-motion deltager også aktivt i de DAF opmålte løb. 
Diplomer for 1. pladsen på de forskellige ranglister blev uddelt til nytårstaffel. Vi har 
også en Danmarksmester på halv-og hel. Marathon i klubben: 80-årige Karen Olsen. 
Det er vildt flot og imponerende at kunne holde sig frisk og aktiv. Et stort forbillede.  
 
Idrætsmærket: 
Også i år har der været mulighed for at tage Idrætsmærket, dette tilbud har ca. 50 
AAIG’ere benyttet sig af. 
Dette tilbud håber vi at rigtig mange ATM medlemmer, også vi benytte sig af i 2023. 
Det enten som et atletikidrætsmærke eller som et løbeidrætsmærke.”” 
 
Til sidst en stor tak til alle de mange, der har ydet en indsats til gavn for AAIG atletik, 
tri og motion i det forgangne år.  
 
Formanden foreslog, at årsberetningen evt. ikke længere er en del af fællesnummeret, 
men at beretningen først indgår i det ordinære afdelingsmøde? 
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Supplerende spørgsmål/bemærkninger til formandens beretning og generelt til 
bestyrelsen: 
 
- HIF inviterer til 5 km løb (DAF - på bane). Videreformidling af det? Kan sendes til 

Helle Jensen, Motion der sørger for at videreformidle. 
- Årsberetning bør fremgå af fællesnummeret ellers kan det være svært at forberede 

sig ved evt. spørgsmål til det ordinære møde. 
- Forslag om, at den mundtlige beretning ikke behøves at være den samme som den 

skriftlige. Men kun et supplement til den skriftlige. 
- Fællesnummeret i tryk – hvor meget bliver det ”brugt”? 

 

Beslutning 
Beretningen blev herefter taget til efterretning. 
 
 

3. Forelæggelse af regnskabet for det forløbne år i den form, som det er 
fremsendt til AAIG´s revisor til godkendelse 
Kasserer Jesper Steffensen (JS) orienterede om det reviderede regnskab 2022.  
JS gennemgik hovedaktiviteterne. 
  
Beslutning 
Regnskabet blev herefter godkendt. 
 
 

4.  Forelæggelse af afdelingsbestyrelsens budgetforslag til orientering 
Jesper Steffensen (JS) gav en kort orientering.  
Budgetforslaget blev fremlagt. Skal dog ses som et udkast, da der altid vil være 
usikkerhed omkring indtægter vedrørende aktiviteter. 
 
Beslutning 
Budgettet blev taget til orientering.  
 
 

5.  Fastlæggelse af kontingentet 
     Satserne for kontingent foreslås uændret. 
      
     Beslutning 
     Godkendt. Ingen ændringer i kontingentet. 
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      6.  Behandling af indkomne forslag 
           Der er indkommet ét forslag til dagsordenen af Jesper Steffensen: 
 
          Foreslås, at § 6, stk. 3, i ATM's forretningsorden tilføjes følgende (det med sort): 

"3. Afdelingsbestyrelsen består af 5-6 medlemmer, der vælges for 2 år af gangen på 
det ordinære afdelingsmøde. Formanden og sekretær er på valg i ulige år, og 
næstformanden og kasserer i lige år. Endvidere vælges 1 suppleant i ulige år og 1 
suppleant i lige år, begge for 2 år". 

            
           Beslutning 
           Enighed om at tilføje følgende: 
           Suppleanter kan deltage i afdelingsbestyrelsens møder, dog uden stemmeret. 

           Forslaget blev herefter godkendt. 
 
      7.  Valg af personer til afdelingsbestyrelsen, jf. §6, stk. 3 

     - Valg af 1 medlem (1 år) – Thomas Walther Johansen ønsker at udtræde af bestyrelsen  
     - Valg af 1 medlem (2 år) – Kenny Bach Andersen modtager genvalg  
     - Valg af 1 medlem (2 år) – Conny Schlesinger modtager ikke genvalg 
     - Valg af 1 medlem (2 år) – Helle Jensen modtager genvalg  

 
Det bør tilstræbes, at der er mindst én repræsentant fra hver af de tre aktiviteter og 
Bjergmarathonudvalget i bestyrelsen.  
 
Beslutning 
 
Valgt blev: 
- Lars Christiansen (Tri – 1 år) 
- Kenny Bach Andersen (2 år) 
- Helle Jensen (Motion 2 år) 
- Ingen valgt (Sekretær - 2 år) 

 
8.  Eventuelt 
     -    Skole OL: Tak for opbakning til sidste års Skole OL. Der vil blive mulighed for  
          at for at tilmelde sig som hjælper igen i år. Petra Vig Jørgensen tilbød sig som  
          førstehjælper. 

- Forslag om at løbe på de gamle Bjergmarathon ruter næste år.  
- Systemet Conventus er usikker i drift. Problemer med bl.a. udsendelse af mails. 

Skal tages op med kommunen. 
 
Kassereren er på valg næste år. Jesper Steffensen modtager ikke genvalg. Der var 
følgende bemærkninger hertil: 

- Kontorhænder kan tilkøbes v. DGI til f.eks. kasserer rollen.  
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- Skal man som kasserer være medlem af foreningen? 
- Kontingentbetaling via Conventus. 
- Forslag om at dele kasserer opgaver ud på flere hænder – evt. nedsætte en gruppe 

kun til økonomiopgaver. 
- Forslag om, at Bjergmarathon igen får sin egen kasserer. 
- Jesper Steffensen, kasserer: Tanker omkring kassererjobbet er fuld i gang. En stærk 

opfordring til, at alle medlemmer viser større interesse for kasserer rollen. 
              
Dirigenten takkede herefter for deltagelsen i det ordinære afdelingsmøde. 

 
Referent: Conny Schlesinger 

 
Referatet blev godkendt af dirigenten den 2. april 2023. 


